
Aan:  
Raadsleden van de coali/epar/jen van de Gemeente Maastricht 
Cc Raadsleden van de opposi/epar/jen van de Gemeente Maastricht 
Cc Coördinator van de stadsdeelregisseurs 
 
Van:  
Maastrichtse organisa/es voor effec/eve verbetering luchtkwaliteit 
Bereikbaar via inzetmeurovier@gmail.com 
 
 
Datum: 29 november 2023 
 
Geachte raadsleden van de coali/epar/jen, 
 
Op 27 juni aanvaardde uw Raad de door de heer John Steijns van SPM ingediende mo/e 
waarbij de voorgenomen milieuzone kwam te vervallen en de vrijgevallen middelen werden 
bestemd voor verbetering van de luchtkwaliteit. 
Op 1 november liet het burgerini/a/ef onder de naam InzetMEuroVier College en Raad 
weten waar de voorkeur naar uitgaat bij de besteding van die middelen. 
Dit werd door Manuël Boessen en Niek Jaspers op 17 november nader toegelicht in een 
interview met RTV|Maastricht (vanaf 09m 45s). 
 
Uw mo/e stelt dat vóór 1 oktober wordt bepaald hoe het budget zal worden verdeeld over 
verschillende projecten als opgenomen in het spoorboekje. 
 
Inmiddels is het bijna 1 december. Wij stellen de volgende vragen: 

- Is al meer bekend over de besteding van de middelen die door uw mo/e vrijkwamen 
voor verbetering van de luchtkwaliteit? 

- Bent u met ons van mening dat de aanpak van schadelijke uitlaatgassen van 
gemotoriseerd verkeer gefaseerd in de hele stad aangepakt moet worden? 

- Steunt u ons in de stelling dat de beschikbare middelen moeten worden besteed aan 
doelen die zo nauw mogelijk aansluiten bij het doel dat met de milieuzone werd 
beoogd, namelijk een meetbare effec/eve verbetering van de luchtkwaliteit, met 
name in de door luchtverontreiniging meest belaste woongebieden? 

- Bent u bereid ons te betrekken bij de besteding van de door uw mo/e beschikbaar 
gekomen middelen? 

- Zijn of worden berekeningen gemaakt waarin per in spoorboekje opgenomen project 
de kosten worden afgezet tegen de milieuwinst (te weten minder uitstoot door 
verbrandingsmotoren)? 

- Worden de uitkomsten van die berekeningen gebruikt bij de prioritering van de in het 
spoorboekje opgenomen maatregelen? 



 
Als in onze brief gesteld, treden wij graag in overleg met de (raadsleden van de) frac/es van 
de coali/epar/jen. Kunt u ons laten weten wanneer zo’n gesprek tussen uw frac/e en 
vertegenwoordigers van ons burgerini/a/ef kan plaatsvinden? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Manuël Boessen, Niek Jaspers en Joof Schöpping 
 
 
Namens:  
Buurtpla(om/Buurtnetwerk/Bewonersvereniging:  
Amby, Biesland, Brusselsepoort, Caberg, Heer, Heugemerveld, Jekerkwartier, 
Kommelkwartier, Limmel, Mariaberg, Nazareth, Pieterbuurt, Ravelijn Bewonersbelangen, 
Scharn, Scharn-West, Wittevrouwenveld, Wyckerpoort, Ceramique 
Belangenorganisa6es:  
Buurtbalans Maastricht, Milieudefensie Maastricht, Vrienden Binnenstad Maastricht, Vrijthof 
Binnenste Buiten, Fietsersbond, FNV, Maastricht for Climate 


